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Justeras 2008-10-15 

 

 

 
………………………………………………… ………………………………………………. 

Jutta Askergren  Ingrid Stockman                                                      

 
Närvarande ledamöter: SPF Jutta Askergren              

  SPF Viveca Sarman                                                                        

  SPF Margareta Thörnblom 

                                                SPF                Claes Hagwall 

  PRO                Ulla Bowallius 

 
Närvarande ersättare: PRO                Ingrid Stockman                                                  

SPF                 Yvonne Wendt 

  SPF                 Arne Clevestam                                      

                        SPF Kerstin Appel  

   
Föredragande tjänsteman: Marianne Snell ( § 4,5) 

    

 ____________________________________________________________________________  

 

 

 
§ 1. Val av protokolljusterare 

       Pensionärsrådet beslutade att Jutta Askergren och Ingrid Stockman justerar dagens    

       protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

         Pensionärsrådet beslutade att protokollet ska justeras den 15 oktober kl.9.00. 

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2008-08-18 

        Föregående sammanträdesprotokoll läggs till handlingarna. 

 
§ 4.  Ärenden till stadsdelsnämnden 

-   Trygghetskvitto till äldre som skrivs ut från vårdavdelning 

    Östermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd har tagit del av Äldreförvaltningens 

    förslag till beslut gällande trygghetskvitto till äldre som skrivs ut från vårdavdelning. 

    Pensionärsrådet tycker att detta är ett gott initiativ och ser fram emot att detta blir 

    verklighet. 

 

-  Inspektionsmeddelande för kännedom avseende Arbetsmiljöverkets inspektion av 

  Hemtjänst Kaknäs 

  Stadsdelens pensionärsråd har delgivits arbetsmiljöverkets inspektion av Hemtjänst 
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     Kaknäs och har inga kommentarer till detta. 

 

    -   Inspektionsmeddelande för kännedom avseende Arbetsmiljöverkets inspektion av 

        Hemtjänst Styrman 

     Östermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd har delgivits inspektionen av Hemtjänst 

     Styrman och har inga kommentarer till detta. 

 

      - Anmälan av svar till arbetsmiljöverket 

        Pensionärsrådet har delgivits detta svar och har inga kommentarer till detta. 

 

         
§ 5. Tertialrapport 2 

      Marianne Snell meddelar att Östermalms stadsdelsförvaltning prognostiserar ett 

     överskott i budgeten på 10,8 miljoner kronor. Pensionärsrådet har fått tagit del 

     av tertialrapport 2 och rapporten läggs till handlingarna. 

 
          § 6.  Rapport från vård och omsorgsboenden 

       Ingrid Stockman informerar om förtroenderådet på Linnégårdens vård och omsorgsboende. 

       På mötet togs det upp några klagomål och förövrigt hade Ingrid Stockman inget att rapportera. 

 

       Arne Clevestam har varit på förtroenderåd på Kattrumpstullens vård och omsorgsboende. 

       Han informerade om att det var en bra stämning på förtroenderådet och att anhöriga 

       till de boende var positiva till att Röda Korset har övertagit verksamheten på entreprenad. 

 

       Viveca Sarman informerar om att  Starrängsgården har stängt på helgerna på grund av  

       förändrade behov hos brukarna. 

       Ett anhörigcafe har startats på på Bo Bergmans Dagverksamhet och antalet 

       beökare vid första tillfället var cirka 6-7 stycken personer. 

        

       Yvonne Wendt har varit på förtroenderåd på Kampementets vård och omsorgsboende. 

       Det var ett bra möte meddelade Yvonne Wendt.  

       Det har startas en matkomitté i verksamheten som ska arbetar med frågor gällande maten. 

       Verksamheten  satsar på en kompetensutveckling av den anställda personalen. 

 

       Representanter ur stadsdelsnämndens pensionärsråd har besökt Medborgarhuset där de har 

       fått information om framtidens äldreboende och hemtjänst. 

 
      § 7.  Övriga frågor 

       Innerstadsstadsdelarna har tillsammans anordnat en anhörigdag. Dagen invigdes av 

       Eva Samuelsson äldreborgarråd och man hade även bjudit in Wilhelmina Hoffman som före- 

       läste om demens. Anhörigkonsulenterna för Östermalm, Norrmalm och Södermalm fanns på 

               plats under anhörigdagen.  
      

             Ansökan för bidrag till frivilligföreningarna för 2009 kommer att skickas ut av 

              anhörigkonsulent Ann-Christine Thelander. 

 

              Riogruppen som består av representanter från pensionärsrådet kommer att träffas 15 oktober 2008. 

              Sex representanter från SPF har visat intresse att ha aktivering för de äldre på Rio i lokalen  

              Träffpunkten. 



SID 3 (3) 

 

 

 

s 
               

               Arne Clevestam tar upp frågan om man kan bygga till balkonger ut mot vägen på  

               Kampementets vård och omsorgsboende nu när bensinmacken är nedlagd. 

               Marianne Snell informerar om att det finns stora gemensamma balkonger på varje plan 

               för de boende. En tillbyggnad av balkonger ut mot vägen är inte aktuellt. 

 

                               

    
 

Sekreterare 

Helén Engberg 

 

 

 

        Nästa pensionärsråd sammanträder 081110 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
                  

 


